
ــب ــرای تخری ــامهای ب فعلا برن
متروپل وجود ندارد

به گزارش صدای تجارت از مهر، احسان عباسپور جمعه شب در جمع
خبرنگاران درباره جزئیات حادثه متروپل بیان کرد: پس از حضور هشت
گروه تخصصی در زمینه سازه روند آواربرداری از ساختان متروپل سرعت

بالایی گرفته و در این زمان مقاومت سازه افزایش یافته است.

فرماندار آبادان تاکید کرد: اولویت ما در بحث آواربرداری تقویت
سازه است و به همین دلیل نمیتوانستیم از ماشین آلات سنگین استفاده

کنیم.

وی افزود: سازه در این زمان پایدار شده و آوار برداری به صورت
سنگین در حال انجام است؛ البته ما در این زمان از جرثقیلهای ۱۶۰

و ۱۸۰ تن و لودرهای ۹۷۰ استفاده میکنیم.

فرماندار آبادان بیان کرد: در حال حاضر در سه جبهه در حال
آواربرداری هستیم و تا کنون دو خانه برای دسترسی بهتر تخریب شده

و تخریب دو خانه دیگر نیز در دستور کار قرار دارد.

وی با تاکید بر اینکه شهروندان اخبار را از مبادی رسمی دنبال
کنند، عنوان کرد: در این زمان برنامهای برای تخریب ساختمان در

دستور کار نداریم.
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